More honours received from the investment community

集團再獲投資界頒發殊榮

The Group is committed to practicing sound corporate governance and proactive communications with investors to enhance its transparency. These efforts again have brought widespread acclaim from both international and local associations.

Four major prizes at the Asian Excellence Awards

The Group received outstanding scores from investors across different fields at the Asian Excellence Awards 2018 from the corporate governance magazine *Corporate Governance Asia*, and took home four awards that included Best Investor Relations Company, Hong Kong; Best Environmental Responsibility, Hong Kong; Best Corporate Communications, Hong Kong; and Best Investor Relations Professional, Hong Kong.

Best IR Company

At the Investor Relations Awards 2018 organized by the Hong Kong Investor Relations Association, analysts, fund managers and investors again cast their votes for the Group's excellent investor communications, naming it the Best IR Company – Large Cap for the third straight year.

集團致力實踐良好的企業管治,積極與投資者維持緊密聯繫,增加透明度,早前再獲國際及本地機構頒發獎項,備受業界肯定。

「亞洲卓越大獎」四大獎項

集團在企業管治雜誌《Corporate Governance Asia》舉辦的「2018亞洲卓越大獎」中,在多個評選範疇獲投資者給予優異分數,獲頒四大獎項,分別為「香港最佳投資者關係公司」、「香港最佳公司傳訊團隊」及「香港最佳投資者關係專業人員」殊榮。

最佳投資者關係公司

在香港投資者關係協會舉辦的「2018投資者關係大獎」中,集團獲分析員、基金經理及投資界人士票選為投資者關係表現優秀,連續第三屆蟬聯「最佳投資者關係公司一大型股」獎項。



Group Corporate Planning & Strategic Investment (Corporate Planning) General Manager Brian Sum (right) and Director of Corporate Communications Chris Liu (left) receive the awards from Corporate Governance Asia

集團公司策劃及策略投資部(公司策劃)總經理 沈康寧(右)聯同公司傳訊總監廖國偉(左)領取 《Corporate Governance Asia》頒發的多個大獎

Named the Best IR Company
– Large Cap by the Hong
Kong Investor Relations
Association for the third
consecutive year

集團連續第三年獲香港投資 者關係協會頒發「最佳投資 者關係公司-大型股」獎項



The Group receives Platinum Trusted Brand Award for the 13th straight year

集團連續13年榮獲「信譽品牌白金獎」



Five honours earned by the Group and business units in the Reader's Digest Trusted Brands Award 集團及旗下業務單位在《讀者文摘》品牌選舉中囊 括五大獎項

The Group has built its trusted brand by offering customers premium developments as well as excellent service. For yet another year, the Group won a total of two platinum and three gold awards in the latest Reader's Digest Trusted Brands Award, thanks to all those consumers who voted for the Group and its related business units.

Consumers once again rated Sun Hung Kai Properties the most trusted property developer in Hong Kong, giving it the top platinum honour for the 13th consecutive year. APM mall earned a gold award in the shopping mall category for a fourth year while property management subsidiaries Hong Yip and Kai Shing together received gold awards for property management for a seventh straight year. Wilson Parking was presented with a platinum award in the car park category for a sixth year running.

集團致力發展優質物業,為客戶帶來卓越服務,優質品牌深受信賴。在今年的《讀者文摘》品牌選舉中,集團連同旗下多個業務單位繼續獲得消費者投下信心一票,合共獲得兩個白金獎及三個金獎。